



Protokoll styrelsemöte 2024-11-12 Teams.

Närvarande: Lars, Börje, Mats, Nicklas, Britta, Anders, Ingemar, Tobias och Glenn

Frånvarande: Örjan och Linnea

1. **Mötets öppnande;** *Börje förklarade mötet för öppnat.*
2. **Val av justerare att jämte ordförande justera dagens protokoll;** *Anders Jansson*
3. **Godkännande av dagordningen;** *Godkändes*
4. **Föregående mötesprotokoll;** *Upplästes och lagt till handlingarna.*
5. **Information från ordförande.**
 - Från Sv. Stövarklubben; *Intet*
 - Från Kennelklubben
 - Föreningskommittén; *Stadga och årsmötesprotokoll*
 - SKK mejl tjänster; *Det kommer att presenteras ett förslag om dessa tjänster framgent.*
 - Annan information
 - Nya valpköpare; *Tveksamheter om information från SKK. Mats följer upp.*
6. **AU-Beslut;** *Inga beslut.*
7. **Kassarapport;** *God kkr.*
8. **Inkommande rapporter/ärenden;** *Inga*
9. **Rapport från Avelskommittén;** *Inga möten och inga nyheter. Mycket förfrågningar inför nästa år. Årets resultat som förra. Det ryktas om tio tomma parningar. Svenskan borde undersöka detta eftersom det förekommer inom alla raser.*
10. **Rapport från medlemskommittén;** *Mats 926 medlemmar idag. Britta U-listan tre av fem har återkopplat, en eller två skall förnya trots att de bytt ras och inte har hund.*
11. **Rapport från klubbshopen/priskommittén;** *Inventering hemmavarande lager utfört.*
12. **Rapport från rävkommitten;** *Redovisning av Teamsmöte 10/11*
13. **Redaktionskommittén;** *Mer reportage! Rävkommittén skall till nästa möte skicka underlag och info till tidningen och hemsida. Västerbotten Gillekampen Mats lämnar bidrag till Gunnar.*
14. **Uppföljning av beslut;**

- Kontaktmän lokalklubbar med förslag till material hemsida och tidning. (Lars skickat ut förslag lathund kontaktmän); *Anders skickar ut info och bifogar lathunden.*
- Medlemsaktiviteter Mårten; *Anders har plockat fram adressuppgifter, Anders fortsätter med att kontakta Mårten och planlägger vidare.*
- **Uppdrag delegerad från fullmäktige och motion, uppgift rävkommitten =** Sammankalla rasföreningarna, ta fram underlag för anlag och prov lodjur därefter gemensamt redovisa för Sv. Stövarklubben samt lämna förslag hur implementera. *Tobias har en plan. Möte inplaneras tidigt december.*
- **Landskampen;** *Alla förberedelser klara efter mycket jobb. Samling klockan 18:00. Livesändning kommer att ske.*

15. Beslutsfrågor;

- Arbetsgrupp årsmötet och framför allt bäring utställning m.m.; **Beslutades ingå för närvarande: Anders Jansson och Börje Westerlind.** *Värmlands Stövarklubb har fått tillståndet klart för utställningen.*

16. Bordlagda frågor;

- INSTA gram kontot; *Anders ringer Linnea och följer upp.*
- Filmerna; *Filmer till upplysnings och marknadsföring, Anders och Lars sammanställer lista för utskick.*

17. Kamperna; *Ingemar, länkar verkar fungera ett tiotal anmälda via telefon. När vi dömer måste vi kontrollera om hundarna är anmälda, så vi fångar in så många som möjligt.*

18. Sponsring; *Niclas redogör för turer runt täckena. Kennel sponsorerna i tidningen har vi ingen koll på. Niclas och Anders följer upp och samverkar med Örjan så vi kan få in det aktuella i tidningen nästa år. JAGA SPONSORER!*

19. **Övriga frågor;** *Inga*

20. **Nästa Möte;** *10/12 Kl. 19:00*

21. **21. Mötets Avslutande.**

☒ rdförande

Sekreterare

Justerare

Börje Westerlind

Lars Petersson

Anders Jansson